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2°secondaire

Extra oefeningen

De spellingsregels
1. Schrijf de zin in het enkelvoud.
Ex: De lessen duren 50 minuten. ( De les duurt 50 minuten.
1. We wonen niet ver van het station.

 
( Ik woon niet ver van het station.
2. Jullie lopen ’s avonds door het park.

 
 ( Je loopt ’s avonds door het park.
3. Ze spreken al vlot Nederlands.

 
( Ze spreekt al vlot Nederlands.
4. We vergeten onze sleutels altijd.

 
(Ik vergeet mijn sleutel altijd.
5. Ze interesseren zich niet voor moderne kunst. 
(Hij interesseert zich niet voor moderne kunst.
6. Studeren jullie aan een Hoge School?

(Studeer je aan een Hoge School?
7. We reserveren een kamer in dat hotel daar.

(Ik reserveer een kamer in dat hotel daar.
8. Verkopen jullie die oude meubels?


(Verkoop je dat oude meubel?
9. Ze nemen twee grote stukken taart.


(Ze neemt een groot stuk taart.
10. We leven niet gezond.



(Ik leef niet gezond.
2. Vind de stam terug. Pas er de spellingsregels toe. 

1. Laten =
laat



2. Dromen = droom
3. Moeten = moet



4. Eten = eet
5. Geven = geef



6. Drinken = drink
7. Vergeten = vergeet


8. Kiezen = kies
9. Zitten =
zit



10. Koken = kook
11. Betalen = betaal


12. Blijven = blijf
13. Lezen = lees



14. Kosten = kost






3. Schrijf in het meervoud.

1. De prijs = De prijzen



2. De dag = De dagen
3. De heer =  De heren



4. De stof =  De stoffen
5. Het bos =  De bossen



6. De fiets =  De fietsen
7. Het glas =  De glazen



8. Het adres = De adressen
9. De vraag =  De vragen



10. Het antwoord = De antwoorden
11. Het restaurant =  De  restaurants


12. Het meisje = De meisjes
13. De pot =   De potten



 14. Het raam =  De ramen







4. Vervoeg in de O.T.T. (het presens)

1. Ik (maken) maak altijd een afspraak. Zo (hoeven)hoef ik niet te wachten.

2. (Eten) Eet je elke dag aardappels?

3. Miek (praten) praat graag over het weer.

4. Wie (betalen) betaalt er de benzine voor de bromfiets? 

5. Waar (wonen) woont hij nu? 

6. Eline (schrijven) schrijft haar adres op een blad papier.

7. Ik (nemen) neem de bus elke dag.

8. U (lopen)loopt verkeerd. Ik (wijzen) wijs u de weg.
Het meervoud in “s”, “ ‘s”

1. Schrijf de woorden in het meervoud. 

1. De postzegel =
de postzegels




2. De sticker =  de stickers
3. De babbelaar =
de babbelaars

4. Het dorpje = de  dorpjes




5. De haven =  de havens
6. De regel =  de regels
7. Het café =  de cafés
8. Het ijsje =  de ijsjes




9. De leraar = de  leraars
10. De lepel = de  lepels
11.
Het biertje =de  biertjes
12.
De drug =  de drugs
13. Het leven =  de levens 
14. Het groepje =  de groepjes
15. De kamer =  de kamers

16.
Het hoekje =de  hoekjes




17. Het hotel = de hotels
18. Het restaurant =  de restaurants
2. Schrijf de woorden in het meervoud.

1. De hobby =  de hobby’s
2. De film =  de films
3. De ingenieur =  de ingenieurs
4. De koala = de koala’s
5. De auto =de auto’s
6. De directeur =de  directeurs
7. De schoolagenda = de schoolagenda’s
8. De programmeur = de programmeurs
9. De acteur = de acteurs
10. De ski = de ski’s
11. De jongleur =de  jongleurs
12. De bar = de bars
3. Schrijf de woorden in het meervoud. Kies tussen  -s , ‘s. 

1. De (leraar) leraars geven lessen.

2. De (jongen) jongens en (meisje) meisjes van die klas kennen al de (letter) letters van het alfabet.

3. Mijn buurman heeft twee (dochter) dochters. 

4. In die fabriek vind je allerlei (machine) machines. 

5. Moeder geeft me twee (lepel) lepels.

6. Twee (auteur) auteurs hebben deze (roman) romans geschreven. 

7. De (tekenaar) tekenaars schrijven een stripverhaal. 

De spellingsregels: samenvatting

Les règles d’orthographe sont utiles pour former le pluriel des noms, pour conjuguer des verbes, accorder un adjectif…
Les sons et les syllabes
En néerlandais, il est important de reconnaître la longueur des sons et de pouvoir diviser en syllabes.

Les syllabes : 

Les mots sont divisés en syllabes : groupes de lettres qui se prononcent en même temps.
Ex : spe-len 
 te-le-foon
· Une syllabe ouverte : se termine par une voyelle.
Ex :  bo-men
sla
vu-ren

e-ten

· Une syllabe fermée : se termine par une consonne.

Ex : doos

poot

gaan
Les règles d’orthographe 
1. Un son long s’écrit de deux façons :
· Un son long s’écrit avec 1 seule voyelle dans une syllabe ouverte. 

Ex : sla, ga, bonen…

· Un son long s’écrit avec 2 voyelles dans une syllabe fermée.

Ex : boom, gaan, boon…

2. Un son court s’écrit toujours avec 1 seule voyelle dans une syllabe fermée. Il n’y a pas de son court dans des syllabes ouvertes !
Ex : pot, gat, dag…
3. Pour garder un son court quand on ajoute une terminaison à la syllabe : il faut doubler la consonne finale.
Ex : bus ( bussen

dek ( dekken

kat ( katten
4. Les consonnes V et Z ne peuvent pas terminer une syllabe ni précéder une consonne. Elles deviennent alors F et S.
Ex : schrijven ( schrijft

huizen ( huis
5. On ne trouve jamais 2 consonnes identiques à la fin d’un mot. 
Ex : Zitten ( zitt

Zitten ( zit
	Syllabe
Son
	Ouverte
= syllabe qui se termine par une voyelle.
	Fermée
= syllabe qui se termine par une consonne. 

	Long
	S’écrit avec 1 voyelle.
Ex : poten, sla
	S’écrit avec 2 voyelles.
Ex : poot

	Court
	N’existe pas
	S’écrit avec une voyelle.
Ex : pot


Mémorise un son clef pour chaque son. Si tu doutes d’un son, tu peux alors le comparer avec ton son clef.
Het meervoud in “ –s”, “  ‘s” : samenvatting
On forme le pluriel des noms en ajoutant la terminaison –en au nom écrit au singulier.
Toutefois, il existe d’autres formes de pluriel en néerlandais.

1. On ajoute la terminaison –s aux noms singuliers qui :

· Se terminent par -el, -en, -er, -aar. 
Ex : De regel ( de regels
De poster ( de posters




  De haven ( de havens
De babbelaar ( de babbelaars
· Se terminent par le diminutif -je.
Ex : Het blikje ( de blikjes.

· Proviennent d’une autre langue. 
Ex : De bar (vient de l’anglais) ( de bars
       Het restaurant (vient du français) ( de restaurants

· Sont des noms de personnes (métier) finissant en –eur.
Ex : De ingenieur ( de ingenieurs
2. On ajoute la terminaison ‘s aux noms singuliers qui :

· Se terminent par a, o, u, i, y. 
Ex: De koala ( koala’s


De studio ( de studio’s

 De paraplu ( de paraplu’s

De taxi ( de taxi’s



 De hobby ( de hobby’s
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